
                                                    Protokół  Nr XVI/08 

z sesji  Rady  Gminy  Zagrodno odbytej 30 kwietnia 2008 r. w świetlicy wiejskiej na osiedlu
w Zagrodnie. 

Obrady trwały od godziny 14.oo do godziny 17.oo.

W sesji uczestniczyło 12 radnych na stan 15; radni nieobecni Józef Kozik, Andrzej Kaliciak,
Stanisław  Bachmatiuk.     

Ponadto udział wzięli :
------------------------------ 

1/  Mieczysław Słonina - wójt gminy
2/  Urszula Łabędzka -

sekretarz gminy
3/  Violetta Piętoń -

skarbnik gminy
4/  Marian Tarnowski -

radca prawny
5/  Henryk Wąsik -

przedstawiciel Powiatowego Zarządu Dróg 

w  Złotoryi 
6/  Stanisław Karkowski - kierownik Zakładu  Usług Komunalnych
w Zagrodnie
7/  Maria Tarnowska -

insp. Urzędu Gminy
8/  Janusz Hońko -

projektant 

Listy obecności stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 

Obradom  przewodniczył przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski, który po
dokonaniu otwarcia, powitaniu zebranych, stwierdził ich  prawomocność. Odczytał porządek
obrad przesłany radnym wraz z zawiadomieniami na sesję:

1. Otwarcie sesji.
2. Sprawozdanie Wójta Gminy Zagrodno z działalności w okresie między sesjami.
3. Interpelacje i zapytania radnych.
4. Informacja o stanie dróg wojewódzkich, powiatowych i gminnych, kierunki działania

w tym zakresie.
5. Informacja Wójta Gminy Zagrodno o stanie mienia komunalnego za rok 2007.
6. Ocena działalności Zakładu Usług Komunalnych w Zagrodnie za 2007 r. 
7. Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2007 r.
8. Podjęcie uchwał :

- w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy z tytułu wykonania 
budżetu za rok 2007,

- w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu gminy na 2008 r.,

1



- w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia oraz uzgodnienia wartości 
punktu w złotych dla pracowników Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Zagrodnie,
- w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia oraz uzgodnienia wartości 
punktu w złotych dla pracowników Zakładu Usług Komunalnych w Zagrodnie,
- w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia oraz uzgodnienia wartości 
punktu w złotych dla  pracowników Biura Obsługi Szkół Samorządowych 
w Zagrodnie,
- w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia oraz uzgodnienia wartości
punktu w złotych dla pracowników nie będących nauczycielami, zatrudnionych 
w szkołach prowadzonych przez Gminę Zagrodno,
- w sprawie Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Zagrodno na lata 
2008 – 2012,
- w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność
Gminy Zagrodno,
- w sprawie określenia zasad sprzedaży lokali oraz udzielanych bonifikat od 
ceny przy  sprzedaży bezprzetargowej,
- w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu
zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej z usługami, dla części obrębu wsi 

Łukaszów. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
10. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
11. Sprawy  różne.
12. Zamknięcie sesji.

 

Do pkt 2.

Wójt gminy Mieczysław Słonina złożył sprawozdanie ze swojej działalności w okresie
między sesjami. Poinformował, że :

1/ Odbyło się pompowanie wody ze studni  nr 7 w Olszanicy. Pompowanie przebiegało
zgodnie z umową . Badania wody wykonane przez  trzy niezależne jednostki różnią się od
siebie, w związku z czym zostały zlecone dodatkowe. Sprawa jest traktowana jako
priorytetowa, działania są prowadzone w kierunku uzdatniania  tej wody i eksploatacji. 

2/ Opracowana i uzgodniona jest dokumentacja na budowę oświetlenia ulicznego wsi
Jadwisin. 

3/ Trwa budowa drogi  w Uniejowicach  przez Sudeckie Przedsiębiorstwo Drogowe z
udziałem środków Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. Równolegle to przedsiębiorstwo
buduje drogę od tzw. „1 „ w Uniejowicach, a grysem zdjętym z tej drogi będzie naprawiana
droga koło posesji p. Brzezinek, Bajor i Ćwiok. 

4/ Trwają prace przy termomodernizacji budynku Gminnego  Ośrodka  Zdrowia 
w Zagrodnie – I etap.

5/ Zakończone zostały prace budowlane przy budynku poszkolnym w Wojciechowie. 
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6/ Przy udziale Starostwa Powiatowego w Złotoryi rozwiązany został problem wyjazdu z
drogi gminnej na powiatową w miejscowości Jadwisin.

7/ Nie będzie parkingu  przy drodze powiatowej koło cmentarza w Olszanicy.

8/ Opracowany został Program Opieki nad Zabytkami Gminy Zagrodno, który jest
potrzebny do składania wniosków o dofinansowanie, w roku bieżącym  dla zamku w Grodźcu
i kościoła w Radziechowie. Dnia 27 marca 2008 r. został wpisany do rejestru zabytków
kościół w Zagrodnie. Zostało to uwzględnione w Programie Opieki nad Zabytkami Gminy
Zagrodno.

9/ Złożony został wniosek do Ministerstwa Sportu i Turystyki na budowę boiska przy
Szkole Podstawowej w Zagrodnie o sztucznej nawierzchni trawiastej  w ramach programu  
„ Blisko – boisko „ , koszt budowy ok. 450 tys. zł. 

10/ Opracowana została dokumentacja na budowę komina dla  świetlicy wiejskiej 
w Grodźcu. 

11/ Zlecone zostało opracowanie dokumentacji na budowę ubikacji zewnętrznych  przy
świetlicy  wiejskiej w Olszanicy.

12/ Prowadzone jest rozeznanie w firmach leasingowych w sprawie zakupu używanego
ciągnika z przyczepą dla Zakładu Usług Komunalnych w Zagrodnie. Zabezpieczona  w
budżecie gminy kwota 120 tys. zł na zakup nowego ciągnika z przyczepą jest za mała.

13/ W dniu dzisiejszym  wpłynęło do  Urzędu Gminy postanowienie Sądu Rejonowego 
w Złotoryi  w sprawie nabycia na własność  prawa użytkowania wieczystego nieruchomości
Gminnej Spółdzielni „ SCH „ w Zagrodnie nabytej od Komornika  Sądu Rejonowego 
w Złotoryi w drodze licytacji.    

14/ Wyłaniany jest wykonawca na budowę szatni przy świetlicy w Uniejowicach.

15/ W pierwszej połowie maja rozpisany zostanie przetarg na budowę drogi dojazdowej
do pól w Zagrodnie koło bazy Gminnej Spółdzielni „ SCH „ w Zagrodnie.

16/ Prowadzone są czynności związane z wyłonieniem projektanta na przeniesienie słupa
energetycznego w Radziechowie. 

17/ Różnymi znakami, w zależności od potrzeb, zostało oznakowanych większość dróg
gminnych.

18/  Wstępnie zostało uzyskane dofinansowanie z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych na
budowę dróg w Grodźcu  i w Radziechowie. Ostateczna decyzja w tej sprawie zapadnie w
maju. 

19/ Przeprowadzona została akcja wyłapywania  bezpańskich psów w Zagrodnie.
Odłowione zostały cztery psy,  w tym suka szczenna. Usługę wykonała firma ze Świebodzic, a
psy trafiły do Schroniska dla Zwierząt w Kościanie .  Akcja kosztowała gminę 8.838,40 zł.
Schronisko z Legnicy zaoferowało gminie współpracę w zakresie uporządkowania sprawy
bezpańskich psów. Opłata miesięczna za gotowość przyjęcia  psów wynosi 300 zł, dobowy
koszt utrzymania jednego psa  wynosi 18 zł , do momentu zejścia  lub znalezienia właściciela.
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20/ Dnia 5 maja br. rozpoczęły się w ramach robót publicznych roboty melioracyjne na
potokach  Zimnik i Kraśnik. W ramach robót publicznych zatrudnionych zostało sześciu
bezrobotnych.

21/  Prowadzone są  czynności zmierzające do zakupu dla każdej wsi na własność gminy
pojemników do zbiórki  segregowanych odpadów.

22/ Trwają starania o pozyskanie ok. 400 tys. zł do budżetu gminy ze sprzedaży mienia
komunalnego.

23/ Dnia  28 kwietnia 2008 r. odbyło się spotkanie z delegacją z Brochocina w sprawie
utrzymania organizacji szkoły na poziomie klas I – VI.  

Ponadto wójt przekazał radnym do zapoznania się :

- informację z realizacji interpelacji i zapytań zgłoszonych na sesji Rady Gminy
Zagrodno w dniu 31 marca 2008 r.,
- informację z realizacji uchwał podjętych na sesji Rady Gminy Zagrodno w dniu 
31 marca 2008 r.

Informacje stanowią załączniki nr 3 i 4 do protokołu. 

Do pkt 3.

Stanisław Skuła
-------------------- - przypomniał, że wiatrołomy przy drodze wojewódzkiej

Olszanica – Garnczary zagrażają użytkownikom  drogi.

- zapytał, czy wójt rozważa  możliwość pompowania wody ze 
studni położonych pomiędzy Olszanicą  a Okmianami jeżeli  okaże
się, że próby wody ze studni w Olszanicy będą  złe. 

- poinformował, że wczorajsza Gazeta Wrocławska podała 
informację, iż między innymi dyrektor Gimnazjum w Zagrodnie 
przestaje być dyrektorem w związku z nie złożeniem oświadczenia
lustracyjnego, zapytał, kto zawinił.

Jadwiga Jankowska 
------------------------ - zwróciła się o poinformowanie, czym zakończyło się spotkanie

wójta z rodzicami, radą rodziców, dyrektorem Szkoły Podstawowej 
w Brochocinie. 

- zwróciła się o poinformowanie, czy zostaną odnowione 
znaki poziome na skrzyżowaniu drogi powiatowej z wojewódzką 
w Zagrodnie.  

Teresa  Doktor
-------------------- - zwróciła się o przeniesienie słupa energetycznego z parkingu
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przed kościołem w Olszanicy oraz o pomoc w uzyskaniu 
od administratora drogi wojewódzkiej zgody na wykonanie 
drugiego wyjazdu z tego parkingu. Poinformowała, że p. Mikitiuk,
który jest właścicielem działki, wyraża zgodę na urządzenie parkingu
na jego własności.

 
- zwróciła się o poinformowanie, jaki jest postęp prac 
w przekwalifikowaniu działek rolników.

Tadeusz Suchecki
------------------------ - w nawiązaniu do sprawozdania wójta gminy z działalności

wniósł, aby na wyjazdach ze wszystkich dróg gminnych na drogę 
powiatową czy wojewódzką zostały ustawione znaki drogowe „ uwaga 
na drogę z pierwszeństwem przejazdu „ 

Antonina Rystau 
---------------------- - przypomniała, że zgłoszone na poprzedniej sesji  interpelacje 

w sprawie studzienek na drodze pod mostem w Wojciechowie 
oraz znaku przystanku PKS na żądanie przy drodze w Wojciechowie,
do dnia dzisiejszego nie zostały załatwione.

- zwróciła się z prośbą o wyburzenie toalet zewnętrznych przy 
świetlicy w Wojciechowie, poinformowała, że toalety są bardzo stare
i nie używane.

Do pkt 4.

1/ Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski wyjaśnił, że radnym nie zostanie
przestawiona informacja o stanie dróg wojewódzkich przebiegających przez teren gminy i
kierunkach działania w tym zakresie w roku 2008 ze względu na nieobecność przedstawiciela
administratora tych dróg.

2/ Przedstawiciel  Powiatowego Zarządu Dróg w Złotoryi Henryk Wąsik złożył
informację o stanie dróg powiatowych przebiegających przez teren naszej gminy – wykonanie
za 2007 r. oraz działania zaplanowane do wykonania  na 2008 r. 

Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Radny Stanisław Skuła :

- stwierdził, że remont drogi powiatowej Radziechów – Okmiany odbywa się nie po
gospodarsku, poinformował, że w pierwszej kolejności powinno być przy tej drodze ścięte
pobocze, żeby mogła z niej odpływać woda, zapytał, kiedy na tej drodze zostanie położony
asfalt, 

- zapytał, dlaczego tak opornie jest wykonywana wycinka drzew przy drodze
powiatowej przez Radziechów, stwierdził, że drzewa z jednej strony drogi powinny już  być
wycięte, zapytał, jak wycinka drzew przy tej drodze oraz przepisy w tym zakresie mają się do
informacji podanej we wczorajszej Gazecie Wrocławskiej o tym, że na całym Dolnym Śląsku
będą wycinane drzewa przy drogach  rosnące w odległości 3 m,
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- zgłosił  pilną potrzebę wycięcia zakrzaczenia w rowach przy drodze powiatowej
Olszanica – Radziechów,

- w odniesieniu do działań planowanych na 2008 r. zapytał, czy był wykonywany i
porównywany pomiar natężenia ruchu na drogach Radziechów – Okmiany i Modlikowice –
Brochocin.

Ponadto podziękował za  zrealizowanie niektórych z dotychczas zgłoszonych interpelacji i
wniosków .

Radna Danuta Kraśnicka poinformowała, że Rada Gminy Zagrodno w Wieloletnim Planie
Inwestycyjnym w zadaniach na 2009 r. uwzględniła partycypację w kosztach budowy
chodnika przy drodze powiatowej w Olszanicy – Osiedle do drogi wojewódzkiej na długości
ok. 200 mb., w  wysokości 30 tys. zł. Mając na względzie bezpieczeństwo przede wszystkim
dzieci szkolnych zwróciła się z prośbą  o zabezpieczenie środków w budżecie 2009 r.
Powiatowego Zarządu Dróg w Złotoryi na realizację tego zadania. 

Radna Antonina Rystau poinformowała, że na ostatniej sesji zgłaszała interpelację w sprawie
naprawy nawierzchni drogi powiatowej w Wojciechowie, w kierunku wysypiska i otrzymała
odpowiedź, że droga została naprawiona. Poddała pod wątpliwość naprawę tej drogi.

Pan Henryk Wąsik potwierdził, że  ubytki w tej drodze zostały zasypane.

Sołtys wsi Zagrodno Piotr Janczyszyn podziękował za to, że  w planie 2008 r. Powiatowy
Zarząd Dróg  w Złotoryi  uwzględnił realizację wniosku o oczyszczenie nanosu rzecznego
przy obiekcie mostowym w Zagrodnie  koło posesji p. Chmielewskiego. Ponadto zwrócił się 
z prośbą o usunięcie  garbu z drogi na skrzyżowaniu w Zagrodnie koło mostu
bolesławieckiego, ponieważ wszyscy kierowcy starają się go ominąć, co może spowodować
kolizje. 

Sołtys wsi Olszanica  Anna Lisowska zwróciła się z prośbą o zlikwidowanie niecki w drodze
powiatowej w Olszanicy, na zjeździe z drogi wojewódzkiej w kierunku miejscowości
Radziechów. Poinformowała, że w  niecce ciągle robi się kałuża. 

Radny Tadeusz Suchecki zwrócił się o poinformowanie, kiedy jest planowany odbiór drogi
powiatowej. 

Pan Henryk Wąsik poinformował, że odbiór ostatnio wyremontowanej drogi powiatowej,
przebiegającej przez teren gminy Zagrodno,  jest zaplanowany na miesiąc maj br. 

Sołtys wsi Radziechów Jan Siemianowski poinformował, że po wykonanych robotach  przez
Powiatowy Zarząd Dróg w Złotoryi stan nawierzchni drogi powiatowej Radziechów –
Okmiany jest  jeszcze gorszy, jak był.     

Wójt gminy Mieczysław Słonina, w odniesieniu do planu robót Powiatowego Zarządu Dróg w
Złotoryi na 2008 r. na terenie naszej gminy zadeklarował, że pracownicy Urzędu Gminy 
w Zagrodnie posprzątają gałęzie po wycince drzew przy trasie północ – południe. 

Pan Henryk Wąsik w odpowiedzi na zapytanie radnego Stanisława Skuły poinformował, że
nie jest przewidziane asfaltowanie nawierzchni drogi powiatowej Radziechów – Okmiany, na
drogę nadal będzie dosypywany kamień. 
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Radny Stanisław Skuła wniósł o dokonanie oględzin tej drogi po opadach. 

Pan Henryk Wąsik stwierdził, że przy tej drodze w pierwszej kolejności należy odtworzyć
rowy. 

3/ Wójt gminy Mieczysław Słonina, w ramach informacji o stanie dróg gminnych,
kierunkach działania w tym zakresie na 2008 r. poinformował, że przedsięwzięcia zapisane 
w Wieloletnim Programie Zadań Inwestycyjnych są i będą sukcesywnie realizowane.
Wykonany zostanie remont dwóch mostów na rzece Skora, tj. w miejscowości Jadwisin 
i  drewnianego w Zagrodnie . Na moście koło Poczty w Zagrodnie zostanie naprawiona
nawierzchnia. Planowane jest zlecenie wykonania przeglądu tego mostu.  Ponadto zostaną
naprawione kładki dla pieszych przez rzekę. Naprawa dróg gminnych, nie przewidzianych na
razie do asfaltowania, będzie wykonywana sukcesywnie, przy pomocy niesortu. Będą
wykonywane rozgraniczenia dróg śródpolnych. Drogi śródpolne są maksymalnie podorane,
rolnicy nie mają jak wywozić buraków, dojechać do pól większym sprzętem.       

Radna Teresa Doktor  zwróciła się z prośbą , aby wójt gminy wystąpił o położenie dywanika
asfaltowego na odcinku drogi wojewódzkiej w Zagrodnie, od mostu bolesławieckiego do
skrzyżowania z drogą powiatową na Uniejowice. Dodała, że ten odcinek drogi jest rokrocznie
łatany, łatane dziury ciągle się odnawiają. 

Do pkt 5.

Radni wraz z zawiadomieniami na sesję otrzymali informację  wójta gminy o stanie mienia
komunalnego za rok 2007. 

Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski poinformował, że informacja została
przyjęta przez Komisję Rolnictwa i Infrastruktury Gminy na posiedzeniu w dniu 21 kwietnia
2008 r. 

Rada gminy nie podjęła dyskusji o stanie mienia komunalnego w roku 2007.  

Do pkt 6.

Radni wraz z zawiadomieniami na sesję otrzymali informację z działalności Zakładu Usług
Komunalnych w Zagrodnie  za 2007 r.

Informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski poinformował, że Komisja Rolnictwa i
Infrastruktury Gminy na posiedzeniu w dniu 21 kwietnia 2008 r. pozytywnie oceniła
działalność Zakładu Usług Komunalnych w Zagrodnie za 2007 r.

Rada gminy  nie podjęła dyskusji na temat działalności Zakładu Usług Komunalnych 
w Zagrodnie w roku 2007.   

Do pkt 7.
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Radni wraz z zawiadomieniami na sesję otrzymali sprawozdanie z  wykonania budżetu gminy
za 2007 r.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski poinformował, że 11 kwietnia 2008 r.
wpłynęła do rady gminy Uchwała Nr II-19/2008  II Składu Orzekającego Regionalnej Izby
Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 18 marca 2008 r. w sprawie opinii o przedłożonym
przez wójta gminy sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2007 r. Odczytał uchwałę.
Regionalna Izba Obrachunkowa zaopiniowała pozytywnie przedłożone przez wójta gminy
sprawozdanie z wykonania budżetu za 2007 r. Następnie przewodniczący rady gminy
poinformował, że 21 kwietnia 2008 r. Komisja Budżetu i Rozwoju Gminy na swoim
posiedzeniu, po przeanalizowaniu, przyjęła  sprawozdanie. Otworzył dyskusję na temat
sprawozdania, w której żaden radny nie zabrał głosu, w związku z czym stwierdził, że
sprawozdanie zostało przyjęte. 

Do pkt 8.

1/ Radni wraz z zawiadomieniami na sesję  otrzymali  projekt uchwały w sprawie
udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy z tytułu wykonania budżetu za rok 2007. 

Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski odczytał projekt uchwały. Poinformował,
że Komisja Rewizyjna  na posiedzeniach odbytych 27 marca i 2 kwietnia 2008 r. kontrolowała
wykonanie budżetu gminy za 2007 r., a następnie wydała opinię dla Regionalnej Izby
Obrachunkowej o wykonaniu budżetu gminy za rok 2007  oraz wypracowała wniosek do rady
gminy o udzielenie wójtowi gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2007.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Skuła  poinformował, że komisja  wydała
pozytywną opinię o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2007 r., zawierającą
wniosek o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Zagrodno za 2007 r. Odczytał opinię
komisji. 

Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski poinformował, że 11 kwietnia 2008 r.
wpłynęła do rady gminy Uchwała Nr II-67/2008  II Składu Orzekającego Regionalnej Izby
Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 10 kwietnia 2008 r. w sprawie zaopiniowania wniosku
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zagrodno o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy
Zagrodno z tytułu wykonania budżetu za 2007 r. Odczytał uchwałę.  II Skład Orzekający
Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu zaopiniował pozytywnie wniosek Komisji
Rewizyjnej Rady Gminy Zagrodno o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Zagrodno.
Następnie przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski  poinformował, że Komisja
Rewizyjna na posiedzeniu  w dniu 28 kwietnia 2008 r. pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla wójta gminy z tytułu wykonania budżetu za
rok 2007 . Otworzył dyskusję , w której radni nie zabrali głosu. Następnie stwierdził na sali
obrad  obecność 12 radnych, projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla wójta
gminy z tytułu wykonania budżetu za rok 2007 poddał pod głosowanie. 

Rada gminy w głosowaniu jawnym jednogłośnie udzieliła absolutorium wójtowi gminy z
tytułu wykonania budżetu gminy za 2007 r. podejmując w tej sprawie uchwałę .

Uchwała Nr XVI/88/08 Rady Gminy Zagrodno w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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Gminy z tytułu wykonania budżetu za rok 2007 stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Radna  Teresa Doktor, w posumowaniu powiedziała, że rok 2007 był dla gminy rokiem
dobrym, motorem w działaniach dla wszystkich był wójt gminy, rada gminy wspierała
działania wójta. 

2/ Radni wraz z zawiadomieniami na sesję otrzymali projekt uchwały w sprawie zmian w
planie dochodów i wydatków budżetu gminy na 2008 r. 

Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski odczytał projekt uchwały. Poinformował,
że projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy na
posiedzeniu w dniu 21 kwietnia 2008 r.

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy Teresa Doktor poinformowała, że
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski otworzył dyskusję, w której  radni nie
zabrali głosu. Następnie stwierdził na sali obrad  obecność 12 radnych, projekt uchwały
poddał pod głosowanie. 

Rada gminy w głosowaniu jawnym jednogłośnie dokonała zmian w planie dochodów i
wydatków  budżetu gminy na 2008 r., podejmując w tej sprawie uchwałę. 

Uchwała Nr XVI/ 89/08 Rady Gminy Zagrodno w sprawie zmian w planie dochodów 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
i  wydatków budżetu  gminy na 2008 r. stanowi załącznik nr 10 do protokołu.   
----------------------------------------------------------------------------------------------- 

3/ Radni wraz z zawiadomieniami na sesję otrzymali projekt uchwały w sprawie
ustalenia najniższego wynagrodzenia oraz uzgodnienia wartości punktu w złotych dla
pracowników Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zagrodnie. 

Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski odczytał  projekt uchwały. Poinformował,
że projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy na
posiedzeniu w dniu 21 kwietnia 2008 r.

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy Teresa Doktor poinformowała, że
komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski otworzył dyskusję, w której radni nie
zabrali głosu. Następnie stwierdził na sali obrad obecność 12 radnych, projekt uchwały poddał
pod głosowanie.

Rada gminy w głosowaniu jawnym podjęła uchwałę 11 głosami „ za „, przy 
1 „ wstrzymującym „ . 

Uchwała Nr XVI/90/08 Rady Gminy Zagrodno w sprawie ustalenia najniższego 
--------------------------------------------------------------------------------------------------
wynagrodzenia oraz uzgodnienia wartości punktu w złotych dla pracowników Gminnego
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Zagrodnie stanowi załącznik nr 11 do protokołu.    
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---------------------------------------------------------------------------------------------------- 

4/ Radni wraz z zawiadomieniami na sesję otrzymali projekt uchwały  w sprawie
ustalenia najniższego wynagrodzenia oraz  uzgodnienia wartości punktu w złotych dla
pracowników Zakładu Usług Komunalnych w Zagrodnie. 

Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski odczytał projekt uchwały. Poinformował,
że projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy Teresa Doktor poinformowała, że
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski otworzył dyskusję, w której radni nie
zabrali głosu.  Następnie stwierdził na sali obrad  obecność 12 radnych, projekt uchwały
poddał pod głosowanie. 

Rada gminy w głosowaniu jawnym podjęła uchwałę  11 głosami „za” , przy 1 
„ wstrzymującym „ .

Uchwała Nr XVI/ 91/08 Rady Gminy Zagrodno w sprawie ustalenia najniższego 
------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
wynagrodzenia oraz  uzgodnienia wartości punktu w złotych dla pracowników Zakładu
----------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Usług Komunalnych w Zagrodnie stanowi załącznik nr 12 do protokołu.     
----------------------------------------------------------------------------------------- 

5/ Radni wraz z zawiadomieniami na sesję otrzymali projekt uchwały w sprawie
ustalenia najniższego wynagrodzenia oraz uzgodnienia wartości punktu w złotych dla
pracowników Biura Obsługi Szkół Samorządowych w Zagrodnie.

Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski odczytał projekt uchwały. Poinformował,
że projekt uchwały był przedmiotem obrad Budżetu i Rozwoju Gminy na posiedzeniu
odbytym w dniu 21 kwietnia 2008 r. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy Teresa Doktor poinformowała, że
komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski otworzył dyskusję, w której radni nie
zabrali głosu. Następnie stwierdził na sali obrad obecność 12 radnych, projekt uchwały poddał
pod głosowanie. 

Rada gminy w głosowaniu jawnym podjęła uchwałę 11 głosami „ za „, przy 1 
„ wstrzymującym „.

Uchwała Nr XVI/92/08 Rady Gminy Zagrodno w sprawie ustalenia najniższego
--------------------------------------------------------------------------------------------------
wynagrodzenia oraz  uzgodnienia wartości punktu w złotych dla pracowników Biura
------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Obsługi Szkół Samorządowych w Zagrodnie stanowi załącznik nr 13 do protokołu.
----------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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6/ Radni wraz z zawiadomieniami na sesję otrzymali projekt uchwały w sprawie
ustalenia najniższego wynagrodzenia oraz uzgodnienia wartości punktu w złotych dla
pracowników nie będących nauczycielami, zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez
Gminę Zagrodno.

Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski odczytał projekt uchwały. Poinformował,
że projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy na
posiedzeniu odbytym w dniu 21 kwietnia 2008 r.

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy Teresa Doktor poinformowała, że
komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski otworzył dyskusję.

Radny Stanisław Skuła zwrócił się o omówienie projektu uchwały.

Sekretarz gminy Urszula Łabędzka poinformowała, że najniższe wynagrodzenie dla
pracowników jednostek organizacyjnych gminy uchwala rada  gminy na ich wniosek.
Przedłożone do uchwalenia na dzisiejszej sesji projekty uchwał w sprawie ustalenia
najniższego wynagrodzenia  i uzgodnienia wartości punktu zostały opracowane w oparciu o
wnioski przedłożone przez poszczególnych pracodawców. Na podstawie tych uchwał
pracodawcy opracują tabele wynagrodzeń dla pracowników. Zaproponowane w uchwałach
kwoty pozwolą na zlikwidowanie wyrównań do obowiązkowego najniższego wynagrodzenia,
które wynosi 1126 zł oraz na podwyższenie płac o współczynnik 2,3 % . Jednostki
organizacyjne gminy mają w swoich budżetach zabezpieczone środki finansowe na
uregulowanie wynagrodzeń. 

Radny Tadeusz Suchecki zapytał, dlaczego w porządku obrad sesji nie ma takich projektów
uchwał dla pracowników Zakładu Usług Turystycznych „ Zamek – Grodziec oraz dla
Gminnego Ośrodka Zdrowia w Zagrodnie, kto ustala wynagrodzenie dla kierowników
jednostek organizacyjnych gminy.   

Sekretarz gminy Urszula Łabędzka wyjaśniła, że Gminny Ośrodek Zdrowia w Zagrodnie jest
samodzielnym publicznym zakładem opieki zdrowotnej. Kierownik takiego zakładu
samodzielnie wprowadza regulamin wynagrodzeń, w  ramach posiadanych środków
finansowych. Zakład Usług Turystycznych „ Zamek – Grodziec „ nie zatrudnia pracowników
w ramach umowy o pracę. Wynagrodzenie dla kierowników jednostek organizacyjnych ustala
wójt gminy w oparciu o rozporządzenie  w sprawie zasad wynagradzania pracowników
samorządowych zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych jednostek samorządu
terytorialnego.

Radna Jadwiga Jankowska zapytała, czy  projekt uchwały został zaopiniowany przez związki
zawodowe.  

Sekretarz gminy Urszula Łabędzka  w odpowiedzi na pytanie radnej Jadwigi Jankowskiej
poinformowała, że wszystkie projekty uchwał  w sprawie ustalenia najniższego
wynagrodzenia oraz uzgodnienia wartości punktu zostały zaopiniowane przez
reprezentatywne związki zawodowe. Związki zawodowe pracowników oświaty, tj. N S. Z. Z.
Solidarność i Związek Nauczycielstwa Polskiego zaproponowały, aby najniższe
wynagrodzenie wynosiło 800 zł. Ta propozycja nie została przyjęta ze względu na brak
środków finansowych w szkołach na podwyżki płac przy takiej  kwocie najniższego
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wynagrodzenia. Związki zawodowe tylko opiniują projekty uchwał w zakresie objętym
zadaniami związków. O ostatecznych wielkościach decyduje pracodawca  uwzględniając
swoje możliwości finansowe. Dyrektorzy poszczególnych szkół gminnych  wystąpili z
wnioskami o zatwierdzenie najniższego wynagrodzenia w kwocie 700 zł oraz wartości punktu
w kwocie 5 zł. Przy wzroście subwencji oświatowej w roku przyszłym pracodawca może
ponownie wystąpić o  podwyższenie najniższego wynagrodzenia zasadniczego. 

Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski stwierdził na sali obrad obecność 12
radnych. Projekt uchwały poddał pod głosowanie.

Rada gminy w głosowaniu jawnym podjęła uchwałę 10 „ za „ , przy 2 „ wstrzymujących „ .

Uchwała Nr XVI/93/08 Rady Gminy Zagrodno w sprawie ustalenia najniższego
------------------------------------------------------------------------------------------------- 
wynagrodzenia oraz  uzgodnienia wartości punktu w złotych dla pracowników nie 
---------------------------------------------------------------------------------------------------
będących nauczycielami, zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Zagrodno
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------
stanowi załącznik nr 14 do protokołu.
----------------------------------------------- 

7/ Radni wraz z zawiadomieniami na sesję otrzymali projekt uchwały w sprawie
Programu Opieki nad zabytkami Gminy Zagrodno na lata 2008 – 2012. 

Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski  odczytał projekt uchwały. Poinformował,
że projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Oświaty i Zdrowia na posiedzeniu
odbytym 18 kwietnia 2008 r.   

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Zdrowia Jadwiga Jankowska poinformowała, że komisja
zaakceptowała projekt uchwały.

Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski otworzył dyskusję.

Na w niosek radnego Stanisława Skuły wójt gminy Mieczysław Słonina omówił Program
Opieki  nad Zabytkami Gminy Zagrodno na lata 2008 – 2012 ze szczególnym wskazaniem
priorytetowych zadań gminy. 

Radna Jadwiga Jankowska  zwróciła się o poinformowanie, jak odbywała się rekrutacja
zabytków ujętych w programie jako priorytety w działaniu , co będzie, jeżeli w latach 2008 –
2012 okaże się, że inne zabytki wymagają ratowania. 

Wójt gminy Mieczysław Słonina wyjaśnił, że rada gminy może w każdej chwili ten program
uzupełnić. Poinformował, że przedłożony program został pozytywnie zaopiniowany przez
Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków. 

Sekretarz gminy Urszula Łabędzka w uzupełnieniu dodała, że program, zgodnie z ustawą o
ochronie zabytków i opiece nad zabytkami, musi być uchwalony na minimum cztery lata.

Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski stwierdził na sali obrad obecność 12
radnych, projekt uchwały poddał pod głosowanie.

12



Rada gminy w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie Programu Opieki
nad Zabytkami Gminy Zagrodno na lata 2008 – 2012.

Uchwała Nr XVI/94/08 Rady Gminy Zagrodno w sprawie Programu nad zabytkami 
------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Gminy Zagrodno na lata 2008 – 2012 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
--------------------------------------------------------------------------------------------- 

8/ Radni wraz z zawiadomieniami na sesję otrzymali projekt uchwały w sprawie zasad
gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Zagrodno.

Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski odczytał projekt uchwały. Poinformował,
że projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Gminy na
posiedzeniu odbytym 22 kwietnia 2008 r.

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Gminy Tadeusz Suchecki poinformował,
że komisja zaopiniowała  pozytywnie projekt uchwały.

Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski otworzył dyskusję, w której radni nie
zabrali głosu. Następnie stwierdził na sali obrad obecność 12 radnych, projekt uchwały poddał
pod głosowanie. 

Rada gminy w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zasad
gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Zagrodno.

Uchwała Nr XVI/95/08 Rady Gminy Zagrodno w sprawie zasad gospodarowania
--------------------------------------------------------------------------------------------------- 
nieruchomościami stanowiącymi  własność Gminy  Zagrodno  stanowi załącznik nr 16
---------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
do protokołu.    
----------------- 

9/ Radni wraz z zawiadomieniami na sesję otrzymali projekt uchwały w sprawie
określenia zasad sprzedaży lokali oraz udzielanych bonifikat od ceny przy sprzedaży
bezprzetargowej. 

Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski odczytał projekt uchwały. Poinformował,
że projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Gminy na
posiedzeniu w dniu 22 kwietnia 2008 r. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Gminy Tadeusz Suchecki poinformował,
że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski otworzył dyskusję.

Radny Stanisław Skuła przypomniał, że w poprzedniej uchwale był zapis wyłączający ze
sprzedaży niektóre lokale mieszkalne, tj. lokale znajdujące się w obiektach szkolnych , czy w
obiekcie Gminnego Ośrodka Zdrowia w Zagrodnie. Zapytał, czy podjęcie uchwały w wersji
przedłożonej radnym umożliwi zbywanie także tych lokali. 
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Radca prawny Marian Tarnowski wyjaśnił, że zasobem komunalnym gminy gospodaruje wójt.
Wójt może nie wystawiać tych lokali do sprzedaży.

Radny Tadeusz Suchecki  wniósł o wprowadzenie do projektu uchwały zapisu wyłączającego
ze sprzedaży  lokale  znajdujące się w budynkach użyteczności publicznej. 

Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski stwierdził na sali obrad obecność 12
radnych, wniosek radnego Tadeusza Sucheckiego poddał pod głosowanie. 

Rada gminy w głosowaniu jawnym przyjęła wniosek radnego Tadeusza Sucheckiego 10
głosami „ za „ , przy 2 „ przeciw „ .

Radna Antonina wniosła o wprowadzenie do projektu uchwały zapisu wyłączającego
możliwość zbycia lokalu znajdującego się w obiekcie poszkolnym w Wojciechowie, w
którym  ma próby zespół „ Macierzanka „.

Radca prawny Marian Tarnowski stwierdził, że zapis wyłączający zbycie lokalu
udostępnionego dla zespołu byłby rażącym naruszeniem prawa, ponieważ uchwała dotyczy
zasad zbywania lokali oraz udzielanych bonifikat. 

Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski przypomniał, że wójt gminy każdorazowo
pyta radę gminy o zgodę na zbycie danego lokalu czy nieruchomości.

Radna Antonina Rystau wycofała wniosek.

Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski stwierdził na sali obrad obecność 12
radnych, poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia zasad sprzedaży lokali
oraz udzielanych bonifikat od ceny przy sprzedaży bezprzetargowej , uwzględniający wniosek
radnego Tadeusza Sucheckiego poprzez dopisanie w § 1 ust. 2 wyrazów „ lokale mieszkalne
położone w budynkach użyteczności publicznej „.

Rada gminy w głosowaniu jawnym podjęła uchwałę 10 głosami „ za „ , przy 2 
głosach „ przeciw „.

Uchwała Nr XVI/96/08 Rady Gminy Zagrodno w sprawie określenia zasad sprzedaży lokali
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
oraz udzielanych bonifikat od ceny przy sprzedaży bezprzetargowej stanowi załącznik nr  17
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
do protokołu. 
-------------------- 

10/ Radni wraz z zawiadomieniami na sesje otrzymali projekt uchwały w sprawie
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej
jednorodzinnej z usługami, dla części obrębu Łukaszów. 

Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski odczytał projekt uchwały. Poinformował,
że projekt uchwały był przedmiotem obrad  Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Gminy na
posiedzeniu w dniu 21 kwietnia 2008 r. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Gminy Tadeusz Suchecki poinformował,
że komisja  zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski otworzył dyskusję. 

Radny Tadeusz Suchecki poinformował, że komisja zaproponowała wykreślenie z  pkt 12 ust.
2 §  9 projektu uchwały kolorów zakazanych do stosowania w elewacjach. Zapytał, dlaczego
w wykazie kolorów nie został ujęty kolor czerwony. 

Projektant Janusz Hońko wyjaśnił, że w uchwale nie muszą być zapisane kolory elewacji,
których nie wolno stosować i to zostało skorygowane. Osoby nabywające działki objęte
planem będą obowiązywały zapisy tego planu w wersji uchwalonej przez radę gminy.

Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski stwierdził na sali obrad obecność 12
radnych, projekt uchwały poddał pod głosowanie.

Rada gminy w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej z
usługami, dla części obrębu wsi Łukaszów. 

Uchwała Nr XVI/97/08 Rady Gminy Zagrodno w sprawie miejscowego planu
----------------------------------------------------------------------------------------------- 
zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej
------------------------------------------------------------------------------------------------------
z usługami , dla części  obrębu Łukaszów  stanowi załącznik nr 18 do protokołu.   
--------------------------------------------------------------------------------------------------  

Do pkt 9.

Wójt gminy Mieczysław Słonina podziękował za udzielenie absolutorium . Wyraził pogląd,
że jest to wspólny sukces. W odpowiedzi na  interpelacje i zapytania radnych poinformował,
że :

- nie dopuszcza możliwości poszukiwania wody w innych miejscach, zadeklarował, że
zostanie zrobione wszystko, aby woda ze studni w Olszanicy została uzdatniona,
- informacja Gazety Wrocławskiej na temat  nie złożenia oświadczenia lustracyjnego
dotyczy byłego dyrektora Zbigniewa Pągowskiego,
- spotkanie w sprawie szkoły w Brochocinie zakończyło się wręczeniem petycji,
uczestnicy spotkania zostali poinformowani, że będą prowadzone konsultacje w sprawie
obniżenia stopnia organizacyjnego szkół , a nie likwidacji, sprawa dotyczy roku szkolnego
2009/2010,
- temat  udzielenia pomocy w sprawie uzyskania zgody na  wybudowanie drugiego
wjazdu z drogi wojewódzkiej na parking pod kościołem w Olszanicy zostanie podjęty,
uzgodnienia z Dolnośląską Służbą Dróg i Kolei są skomplikowane, natomiast koszty
przeniesienia słupa energetycznego na tym parkingu pozostałyby po stronie gminy,
- gmina bezpośrednio w żaden sposób nie jest związana z  geodetą, który przyjął do
realizacji zlecenia rolników o  wykonanie czynności prowadzących do przekwalifikowania
gruntów, zadeklarował zainteresowanie się sprawą,
- oznakowanie dróg gminnych jeszcze nie zostało zakończone,
- wystąpi do rady gminy o wygospodarowanie w budżecie gminy środków na
likwidację toalet zewnętrznych przy świetlicy w Wojciechowie,
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- studzienki pod mostem na drodze z Wojciechowa zostaną zabezpieczone,
- odpowiedź na zapytanie w sprawie wiatrołomów przy drodze wojewódzkiej  Olszanica
– Garnczary znajduje się w informacji z realizacji interpelacji i zapytań radnych zgłoszonych
na poprzedniej sesji.

Do pkt 10. 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty w głosowaniu jawnym jednogłośnie – 12 głosami
„za” .

Do pkt 11.

1/ Radna Walentyna Tkaczyszyn  poinformowała, że na ostatniej sesji była nieobecna z
powodów osobistych.

2/ Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski odczytał petycję w sprawie
utrzymania Szkoły Podstawowej im. Janusza Korczaka w Brochocinie na poziomie nauczania
I –VI z oddziałem przedszkolnym. 

3/ Sołtys wsi Zagrodno Piotr Janczyszyn podziękował wójtowi gminy za  to, że 
w Zagrodnie zostały wyłapane bezpańskie psy.

4/ Radna Walentyna Tkaczyszyn  zwróciła się o poinformowanie, czy sprawa
odprowadzenia wód opadowych z drogi wojewódzkiej w Łukaszowie została uregulowana na
wniosek mieszkańców, sołtysa, czy radnego. 

Wójt gminy Mieczysław Słonina odpowiedział, że problem został rozwiązany na zgłoszenie
radnej. Ponadto dodał, że gmina przystąpiła do wyłonienia wykonawcy na wykonanie
dokumentacji projektowej zatok autobusowych w Łukaszowie.

5/ Sołtys Zagrodno – Osiedle Joanna Imielińska:

- zwróciła się o zlikwidowanie dzikiego wysypiska odpadów koło świetlicy na osiedlu
w Zagrodnie,
- poinformowała, że p. Szczerba z osiedla w Zagrodnie składuje pod komórką materiały
łatwopalne, które stanowią zagrożenie dla ludzi oraz  dla okolicznych garaży i komórek.
Zwróciła się do wójta gminy, aby wystąpił do p. Szczerby o usunięcie tych materiałów i
zaprzestanie składowania. 

6/ Radna Helena Ceglarska :

- w imieniu Polskiego Stronnictwa Ludowego zaprosiła wszystkich zebranych do
udziału w obchodach Święta Ludowego  w dniu 11 maja br. w Zagrodnie,
- zwróciła się do wójta gminy, aby poprzez sołtysów  dotarł do wszystkich mieszkańców
z informacją  o konieczności  trzymania psów na uwięzi, ponieważ psy latają po drogach,
przez wsie nie można spokojnie przejść.

7/ Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski zwrócił się do radnych 
z prośbą o wyrażenie zgody na  częściowe  sfinansowanie z budżetu rady gminy wyposażenia
świetlicy na osiedlu w Zagrodnie. 
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Wójt gminy Mieczysław Słonina powiedział, że brak wyposażenia tej świetlicy jest wynikiem
zaniedbania poprzedniej kadencji. Przypomniał, że funkcjonowanie tej świetlicy, pobieranie
pożytków, jest ograniczone przepisami unijnymi. Dodał, że wyposażenie wszystkich świetlic
w gminie było finansowane z budżetu gminy. Poinformował, że  radni i sołtysi siedzą na
sesjach przy stołach przywożonych  z remizy OSP w Zagrodnie. Część stolików w tej
świetlicy pochodzi z Urzędu Gminy i wyposażenia  Gminnej Komisji Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych. Zapewnił, że na funkcjonowanie rady gminy nie zabraknie
środków.

Na tym protokół został zakończony.
Prot. T. Lech

                                                                                              Przewodniczący  Rady  Gminy

                                                                                                     Stanisław  Olechowski  
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